

## In The Name Of Allah Praises be to Allah, Peace and Blessings be upon the Beloved Prophet

To whom it may concern

This is to certify that Almanar Arabic School operating as Arabic supplementary school at: Burnage High School, Burnage Lane, Manchester, M19 1ER is well known to us The Islamic Centre Of Manchester Didsbury Mosque, and to me personally. The school has proved to be very successful in the field of education, and character moulding.

I have been made aware of the Almanar School actual critical financial situation. I deeply feel the duty to recommend them to any party that is ready and able to assist for the sake of Allah, in their endeavor task and commitment for the cause of truth.

Verily Allah will be in the assistance of the servant who is in the assistance of their brothers.

I thank you beforehand.

Sheikh Salem Sheikhi Shari'a Consultant of Manchester Islamic Centre Member of European Council for Research and Fatwa



271 BURTON ROAD, WEST DIDSBURY, MANCHESTER M20 2WA TELEPHONE: 0161 434 2254 / 4544 FACSIMILE: 0161 448 0324 EMAIL: INFO@DIDSBURYMOSQUE.COM

REGISTERED CHARITY NO. 327325



بسم الله الرحمن الرحيم

الحمد لله؛ اللهم صل وسلم وبارك علي سيدنا محمد وآله وصحبه أما بعد:

فإن مدرسة المنار العربية بمدينة مانشستر؛ الكائنة على العنوان التالى:

## BURNAGE HIGH SCHOOL BURNAGE LANE MANCHESTER M19 1ER

هي من المدارس الناجحة في تدريس اللغة العربية؛ والحفاظ على هوية أبناء الجالية العربية و الإسلامية. ونظراً لما تمر به المدرسة من صعوبات مالية في الوقت الراهن فإنني أهيب بمن له القدرة أن يمد يد العون لهذه المدرسة بما يستطيع. والله في عون العبد ما دام في عون أخيه.

> كتبه: سالم عبد السلام الشيخي المستشار ورئيس القسم الشرعي بالمركز الإسلامي بمدينة مانشستر عضو المجلس الأوربي للإفتاء والبحوث



271 BURTON ROAD, WEST DIDSBURY, MANCHESTER M2O 2WA TELEPHONE: 0161 434 2254 / 4544 FACSIMILE: 0161 448 0324 EMAIL: INFO@DIDSBURYMOSQUE.COM

REGISTERED CHARITY No. 327325